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REFERAT 
 

Skolebestyrelsesmøde tirsdag d. 20.04.2015 i personalerummet 
kl. 19:00  – 21:00 

  

Nr. Emne Bemærkninger 
01 Godkendelse af referat  

 
Principper og værdigrundlag udskudt til næste gang. 
Hørring svaret for ungestrategien er der styr på. 
Alexander faglig leder på mellemtrinnet kommet i 
gang. It stærk og skal stå for kommunikationen. 
Pernille rigtig god for udskolingen. 
It skal på næste gang. 
Kantinen er fuldtallig nu og indskolingen får snart 
mulighed for at benytte dem. 
Forældrearrangement med Per Schultz Jørgensen 
meldt ud to gange.  

02 Høring om renovering af  
toiletter 
 

Godt at der arbejdes mod et toilet per klasse og tæt 
på klasserne. 
Gulvløsning med lakering er ikke ok. 
Er toiletterne kønsneutrale? 
Er toiletterne i pavillonerne talt med? Toiletterne skal 
tælles igen. Toiletterne ved idræt er ikke tilgængelige 
for eleverne i pauser og tæller derfor ikke med. Vigtigt 
med nærhedsprincippet når der tælles. 
DCUM standarden er langt fra opfyldt (16 elever per 
toilet ikke krav men rettesnor). 
Også obs på kloarkernes standard/alder. 
Adfærd ved toiletbrug er der også et område der kan 
gøres noget ved. Her tænkes på at få forældre til at 
tage ejerskab for at de bruges korrekt. 
Henrik og Søren laver oplæg til hørring.  

03 Skoleårets planlægning 
 

Kommunikation ønskes at blive prioriteret. 
Organisering med tre storteam som i år udmeldt af 
ledelsen. 
Teamene er i gang med at udvikle samarbejdet.  
Skal videre mod den hele dag for børnene. 



Bevægelse, hvad sker der? Meget forskelligt på 
årgangene. 
Ref af gennemgang: 
28.april starter fagfordeling officielt, organisering og 
fordeling af ressourcer er i gang, senere møde i 
afdelingerne med begge personalegrupper, mulighed 
for at samarbejde på tværs af personalegrupper skal 
blive bedre næste skoleår, bedre planlægning og 
koordination næste skoleår, grundskema før 
sommerferien, skoleåret inddeles i fire perioder, 
opdeling i skema uger og fleksible uger i alle fire 
perioder, afventer afstemning mellem forvaltning og 
kreds og BUPL. 
Næste gang mere viden vedr. bevægelse på 
årgangene. Skal placeres både i uuv og fagfaglig 
undervisning. Hvad gør andre skoler. 
Også andre elementer fra reformen skal der fokus på i 
skolebestyrelsesregi. 

04 Udarbejdelse af trafikpolitik 
 

Principper for trafik skal udarbejdes. Også omkring 
parkeringsforholdene – især afsætning om morgenen.  
Skolebestyrelsesmedlemmer med på 
forældrearrangement for 0. klassers forældre. 
Generelt skal skolebestyrelsesmedlemmer mere ud i 
klasserne til forældrearrangementet og informere. 
Mangler ansvarsfordelingen for 
skolebestyrelsesmedlemmerne i forhold til at 
informere. Det skal ikke være et kan, men et skal at 
skolebestyrelsesmedlemmerne deltager. 
Arbejdsgruppen arbejder på principper og fordeling til 
næste møde.  

05 Mødedatoer 2015/2016 
 

Byrådsmødedatoer skal undgås, så Trine kan være 
med til alle skolebestyrelsesmøder. Datoer ses efter 
igen og sendes ud igen. 

06 Orientering / evaluering af 
skole og forældres viden- og 
erfaringsseminariet   
 

Lørdagsseminar: Status for reformen. Tale om 
ansvar. Forskellige workshops. Videndeling på tværs 
af andre skoler.  
Hvordan kan virksomheder og lokale foreningsliv 
inddrages i skoledagen. Tilbagemelding er at der skal 
bruges en koordinator.  
Muligheder og hvordan Stengård Skole bruger tilbud i 
kommunen skal op på næste møde. 
It-strategien og hvordan kommer vi videre på 
Stengård Skole. Hvor langt er gruppen kommet med 
principperne. Der mangler 8 interaktive tavler i 
indskolingens lokaler. 

07 Meddelelser    
a) eleverne                         
b) lærere og pædagoger  
c) ledelsen 

 

Eleverne: 9. klasserne har styr på sidste skoledag. 9. 
klasserne har fokus på prøverne. Læseperioden skal 
delvist foregå på skolen. Elevrådet er der intet nyt fra. 
Fokus på at få nye til at overtage posterne efter 
Jonathan og Simon. 
 
Lærere og pædagoger: Vi mangler en 
lærerrepræsentant. Teater for 2. og 3. klasserne 
afviklet. Rigtig godt projekt vel koordineret. 0. 
klasserne optræder næste uge. 



Vikarer på i SFO tirsdage og onsdage pga. 
kompetenceudvikling. 
Møder om strukturen næste år. Alt er blevet som i 
dette år. 
Ro på personalesituationen. Ny rokering med lokaler, 
ny dannelse af team 
Nye 0. klasser starter 1/6. To klasser af 26 elever. 
 
Ledelsen: Gennemgang af fejl i forbindelse med 
vikardækningen. Der er tale om en kombination af 
menneskelige fejl og tekniske udfordringer. Ulla har 
overtaget vikardækningen fra Christina i foråret og 
frem til sommer pga. sygemelding. 
Oversigt over budget er i gang med hjælp fra 
forvaltningen. Det ser ikke ud til at der er større fejl i 
regnskab og budget. Det ser ud til at økonomi4en 
stadig er sund. 

08 Evt. 
 

Ide: Viden om hvad der sker i skoleklub via pædagog i 
skolebestyrelsen.   
Madkundskabslokalet har været lukket pga. mus. 
Forventer at blive åbnet i denne uge. 
Hærværk omkring 9. klasserne, fordi sofaerne der 
tilhører Ungdomsklubben er blevet et opholdssted for 
unge om aftenen. 

 


